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Hoe nu verder'.' Gelukkig kunnen we constateren dat de 
RVV nog steeds optreedt bij melding van een uitbraak 
van .'WB, Recent is dal nog weer gebeurd bij Heerlen, 
Helaas wordt de bijenhouderij slecht op de hoogte 
gehotiden (over de omvang) van hun activiteiten, 
De ziekte treedt de laatste jaren gelukkig weinig op. Toch 
blijven vv ij hameren op het nemen van preventieve maat
regelen, Vooral het laboratoriumonderzoek van voeder
kransmonsters is een goede zaak. Zo dient iedereen die 
bijen en gebruikte materialen koopt, te vragen naar de 
bijbehorende 'negatief verklaring". 
Zolang de overheid ons blijft benadelen met de import 
van vele tonnen besmette honing en daaraan ook nog 
verdient (0% BTW), hebben vvij geen behoefte aan 
verdere besprekingen over (mede)l"iiiaiieieriiig van 
ruimingskosten. Over nioniloring en de l'inanciering 
daarvan valt te praten als ook het opsporingsaspeet van 
standen met zieke volken er bij wordt belrokken, 
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Bijgepraat (35) 
l:ric Blankerl, voorzitter.iBTB 
Zoals de regelmatige lezer gemerkt heeft probeer ik u in 
mijn stukjes 'Bijgepraat" een overzicht te geven van mijn 
ervaringen, opgemerkte bijzonderheden en gedachten 
over het imkergebeuren. Door deze ervaringen met u als 
lezer te delen ontvang ik regelmatig reaelies. Zo ontving 
ik een berielit van een teleurgestelde lezer naar 
aanleiding van een opmerking in "Bijgepraat" 32 over een 
lezing over 'bijenbrood". De lezing werd als erg 
commercieel en als weinig informatief ervaren. Wellicht 
dat anderen hier anders over denken. Ik zie hun reacties 
graag tegemoet. Wanneer we openstaan voor gefundeerde 
kritiek en hieruit lessen trekken, kunnen we lot een beter 
resultaat komen, 
- In dal kader zal ik u in een volgende bijdrage berichten 
over onze studiedag op 12 februari in W'ehl, opfriscursus 
bestuivingsimker (sSBI Geldermalsen) en over het 
verloop van onze algemene ledenvergadering d,d, 5 maarl 
2005 in de zaal van Kon, [ieatrixcentrum. Kon, 
Wilhelniinastraat 14 te W'ehl die om 14,00 uur aanvangt, 
Tot slot over een agenda die volloopt met andere 
afspraken zoals: 10,01 bestuursvergadering, 21.01 
jaarvergadering afdeling Oost-Betuvve, 22,01 
brainslormdag hoofdbestuur, 03,02 overleg vier 
imkerorganisalies te Vught. 17,02 kringvergadering regio, 
21,02 lioofdbestuurvergadering. 22.02 commissie honing 
te Wageningen, 12,03 regiobijeenkomst honing enz, enz, 
Vindt u ook dat naarmate je ouder wordt de jaren en 
dagen sneller op elkaar volgen'? 
- Vlak voor de kerstdagen zijn de bureauladen op de 
afdeling van de directeur voedselkwaliteiten en 
diergezondheid van het ministerie LNV blijkbaar 
geledigd. Het lastiue dossier waarin de 

bedrijfsraadvertegenvvoordigers zich taai hebben 
opgesteld wordt nu in een brief van 17,12,2004 afgedaan 
met: 'Derhalve willen wij u meedelen dat AV13 per 1 
maart 2005 niet meer door de overheid bestreden zal 
worden. Als uw sector zelf plannen heeff voor de 
bestrijding van .-WB dan ktiiit u een verzoek doen aan het 
ministerie van LNV om voor onderdelen die alleen via de 
overheid te realiseren zijn. hierin te faciliteren," 
Het zal u duidelijk zijn dat de vertegenwoordigers H, v,d, 
Scheer, VBBN. F Heessen, LLTB en D. van 
Houwelingen. ,ANI, inmiddels volop bezig zijn met deze 
zaak, daar de overheid op grond van de Gezondheids- en 
Welzijnswet voor dieren (zie wvvw,overheid,nl wetten) 
hierin wel degelijk een taak heeft, 
Naar hen die hierin interesse hebben kan ik ook de 
artikelen e-niailen die mijn oudste dochter ten behoeve 
van de commissie heeft opgezocht niet betrekking lol 
Europees recht e,q, liepalingen, 
L'vv verzoek graag richten aan 
ericblankert(fi'hotmail,com, U wordt van de 
ontwikkelingen door uw imkerbond op de hoogte 
gehouden, 

- Gespannen wachten wij het uitwinteren van onze 
volken af. Ik in het bijzonder daar omliggende 
varkensstallen in de nabijheid van mijn bijenstal gesloopt 
worden en de bijen hierdoor van hun winterzit kunnen 
geraken. Denk aan tijdig ontsmetten'sehoonbranden van 
uw in te zetten kastmateriaal! Hoe is het met de niijival, 
is aanvullende I')estrijding nog nodig? 
Registreer uw kaslverplaalsingen als u naar de wilg gaat. 
Formulieren kunnen u digitaal of per post door ons 
secretariaat worden toegezonden, 
- De sSBI geeft de imkers die een certiiïcaat 
bestuivingsimker hebben behaald, de gelegenheid 
bijenvolken voor de besluiving aan te bieden via de 
website www,ssbi.nl. Voor donateurs is er van 11 
augustus t ni 14 augustus weer een excursie naar 
Terschelling ( zie 'Bijgepraat" 31), 
Bij verhuur van bijenvolken, aldus het nieuwsbulletin. 
moet u letten op de BTW. indien u deze dient af te 
dragen. 'Bij iedere economische handeling moet, volgens 
de wet, in Nederland BTW' berekend en afgedragen 
worden. Voor verkoop van levende have 6%, voor overige 
dienstverlening 19%. Zet u bijen in voor de bestuiving'.' 
Welke omschrijving zet u op de factuur'? Als u het woord 
'BTW' op uw declaratie/rekening/factuur zet. bent u 
verplicht dit af te dragen aan de belastingdienst. Bij 
verschillende imkers zijn met de belastingdienst 
individuele afspraken gemaakt. Ook ontstaat dikwijls een 
discussie over het percentage. Verhuur van bijen ten 
behoeve van voedingsmiddelen mag volgens een laag 
tarief. Verhuur van bijen ten behoeve van andere 
gewassen moet weer volgens hoog tarief. Een discussie 
die niet altijd duidelijk is. Een voorbeeld vinden we bij 
koolzaad. Bij besluiving van dit gewas zijn bijen zeer 
wenselijk. Wordt het koolzaad gebruikt voor de 
voedingindustrie of voor biodiesel?" 
Aldus een citaat uil hel nieuwsbulletin. Voor meer info 
zie website sSBI, 
- Hebt u zich (bij belangstelling) al opgegeven voor de 
reis naar Apimondia in Ierland'? 
Zie hiervoor het januarinummer, 
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Reis Ierland, bezoek Apimondia 
Zoals u reeds in het januarinummer heetf kunnen lezen 
organiseert de ABTB een reis door Ierland met een bezoek 
aan het ,\pimondiacongres. Tijdens deze rondreis worden, 
naast .\pimondia, vele andere bezienswaardigheden 
bezocht, zoals de Connemara-regio, beroemd om zijn 
schitterende natuur met schapen, honderden kleine meren, 
stenen muren, kleine boerderijen en met heide bedekte 
heuvels. De 'Kliffen van .Vloher", de 'Burren'-regio en de 
tuinen van Powerseourt, 
Voor meer informatie of boekingen kunt u zich wenden 
tot Imkerbond ABTB, G, Hollander, Van Mai'lestraat 13. 
7035 .\N Kilder. 0314-6S 33 29, E: ghollander@zonnet.nl 
o\' www.iinkersverenigingwehl.id (reis Ierland aanklikken), 

Enquête onder leden van de 
Bond van imkers van de LLTB 
Jan Schrage, heslinnslid LLTB 
De afgelopen zomer heeft het hoofdbestuur een enquête 
gehouden onder al haar leden. Doel van deze enquête is 
om te onderzoeken of er aanleiding is om het huidige 
beleidsplan en de huidige organisatiestructuur van de bond 
bij te stellen. De eerste resultaten zijn inmiddels verwerkt, 
Hieruit komen een aantal signalen naar voren. Deze 
signalen waren voor hel bestuur aanleiding om hierover 
met leden van gedachten te wisselen. Deze gedachtewisse
ling heeft eind november/begin december plaatsgehad in 
de drie regio's. De resultaten van de enquête en de regio
bijeenkomsten worden verwerkt in een beleidsplan. Dit 
plan zal aan de algemene ledenvergadering voorjaar 2005 
voorgelegd, 

De leden hebben massaal gehoor gegeven aan de oproep 
om de vragenlijst in te vullen. Van de uitgezonden 450 
formulieren mochten we 212 terug ontvangen. Dit is een 
score van 47'!/o! Ook de regionale bijeenkomsten zijn goed 
liezocht. Totaal hebben ongeveer 100 leden gediscussieerd 
over de uitkomsten van de schriftelijke enquête. Hieronder 
worden de belangrijkste uitkomsten op een rijtje gezet. 
Informatie over de bond verkrijgen de leden vooral van 
de afdelingen en via hel maandblad BI.IEN, respectievelijk 
62% en 98%. Bijna de helft van de leden die de vragen
lijst hebben ingevuld (respondenten) beoordeelt de onder
steuning van de bond aan de afdelingen positief (46%), 
30% Heeft hierover geen mening en de rest beoordeelt de 
ondersteuning als onvoldoende of slecht, 
Precies éénderde van de respondenten vindt dat de bond 
andere activiteiten moet ontplooien, of bestaande activi
teiten naar een hoger plan moet brengen. De belangrijkste 
punten hieruit zijn PR en voorlichting, met name naar de 
burger en (lokale) overheid, scholing, ziektebestrijding en 
onderzoek naar ziekten. Iedereen die de vragenlijst heeft 

ingevuld leest het maandblad BLIEN, 90% van hen beoor
deelt de informatie die het blad geeft voldoende lol ruim 
voldoende. 
Eén van de doelen van deze enquête is de bijstelling van 
het beleidsplan. Ruim éénderde van de respondenten vindt 
het aanbod van scholing voldoende. 36'!n vindt van niet en 
de rest heeft hierover geen mening, 70% van de bevraagden 
vindt dat de burgers onvoldoende worden geïnformeerd 
over de bijenhouderij. Tijdens de discussiebijeenkomsten 
zijn beide punten uitgebreid besproken. De leden hebben 
het bestuur meegegeven om beide punten hoog op de aan-
dachtslijst te zetten voor hel nieuwe beleidsplan, 
Ook over de huidige organisatiestructuur zijn vragen 
gesteld. Als het gaat om de vraag of het hoofdbestuur 
invulling moet geven aan de eis uil de statuten dat een 
afdeling uil minstens 30 leden moet beslaan, staken de 
meningen. Een andere vraag is, hoe de leden een samen
gaan met één of meerdere organisaties beoordelen. Bijna 
60%i van de respondenten beoordeelt een samengaan 
positief tot zeer positief. Een kleine 18% negatief tol slecht 
en een kwart van de bevraagden staat er neutraal tegen
over. Tijdens de bijeenkomsten is de organisatiestructuur 
zijdelings aan de orde geweest, 

Ook is de leden een aantal persoonlijke vragen voorgelegd. 
Eén uilkomst hiervan bewijst maar weer eens dal de 
bijenhouderij voornamelijk wordt gerund door ouderen 
die de pensioenleeftijd naderen of hebben bereikt: 60% is 
60 jaar of ouder. 
Het bestuur van de bond bedankt alle leden die de enquête 
hebben ingevuld en ingezonden. Ook bedankt zij iedereen 
die de discussiebijeenkomsten heeft bijgewoond. Mede 
door hun inbreng kan aan hel beleid van de bond de 
komende jaren gestalte worden gegeven. Het bestuur 
voelt zich door de grote beirokkenheid van haar leden 
gesteund in haar werk. Deze betrokkenheid zal vertaald 
worden in het beleid voor de komende jaren. 

17 Nieuwe imkers in Horst 
De imkersvereniging Horst a/d Maas heeft onlangs 17 
nieuwe, jonge imkers, waaronder acht vrouwen, opgeleid. 
Zij ontvingen hel getuigschrift van de beginnerscursus uit 
handen van de voorzitter van de Limburgse Bijenhouders
bond van de LLTB de heer Frans Heessen. 
Deze opstarlcursus bijenhouden is gehouden op de Model-
bijenstand "t Zoemhiïkske, gelegen in de Kasteelse Bossen. 
Het Zoemhiïkske is hel educaiieeentrum voor de bijen
teelt in Horst, het dient levens als verenigingsgebouw 
voor de 86 leden. Op dit moment zijn er vergevorderde 
plannen om het sterk verouderde gebouw te vervangen 
door een geheel nieuw Praktijkcentrum voor Bijenteelt. 
De lessen werden verzorgd door de bijenteeltleraren .loep 
Verhaegh en Jan Caris. bijgestaan door .los Steegh. 
In februari is de cursus gestart met vier theorieavonden, 
in het seizoen van maart tol september voortgezet met 
twaalf praktische bijeenkomsten en in november afgesloten 
met een examen, 

De cursisten zijn afkomstig uit heel Noord-Limburg en 
een enkeling uit Noord-Brabanl, 
Deze jonge imkers gaan de vergrijzing legen en de imkerij 
houdt op deze manier zijn vitaliteit, een noodzakelijkheid 
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